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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:2479 Tillväxtverkets hantering av stöd

Riksdag och regering har sett vikten av att företag behöver finnas kvar efter 
pandemin, och flera stödåtgärder har kommit på plats. Nu senast belyste 
programmet Uppdrag granskning att myndigheten Tillväxtverket gjort egna 
tolkningar i strid med domar, vilket skapar långa handläggningstider och 
felaktiga beslut.

Företagare känner sig maktlösa i sin utsatta situation mot myndigheten. En 
företagare upplyser mig som ledamot om att Tillväxtverkets hemsida även 
saknar upplysning om exempelvis sista inlämningsdatum. Nu skriver 
företagaren att det känns som ett svek och att mattan dras undan ens fötter. 

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Hur tänker ministern komma till rätta med Tillväxtverkets hantering av stöden?

………………………………………

Sofia Westergren (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2021-04-09
Besvaras senast
2021-04-21 kl. 12.00


